
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 26. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 268
Vil ministeren, i forlængelse af BEU alm. del svar – på spørgsmål 184, folketingsåret 
2022-23 (2. samling) og BEU alm. del – svar på spørgsmål 71, folketingsåret 2021-22, 
redegøre for, hvordan det kan tage over et år at undersøge, om der inden for rammerne 
af Danmarks internationale forpligtelser, herunder EU-retten, kan gives adgang til at få 
videregivet oplysninger fra flylister til Styrelsen for Arbejdsmarked og Rekruttering til brug 
for bekæmpelse af socialt bedrageri? Og vil ministeren give en status på undersøgelsen 
og oplyse, hvorvidt det er muligt for ministeren at bede juristerne i embedsværket om at 
arbejde hurtigere, så Folketinget ikke skal vente i årevis på svar?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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